
Møteprotokoll Fauske Kommune  

   

DRIFTSUTVALG 
 

Møtedato: 21.01.2015 Fra kl. 10:00 Til behandling: Sakene 001/15 - 005/15 

Møte nr: 1/2015 Til kl. 12:50 Møtested: Administrasjonsbygget, kantina 

 

 

TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Arnt Pedersen, Anne Grethe Lund, Hilde Dybwad, Bernt Gøran Lund, Ole Tobias 

Orvin, Marit Stemland, Jørn Stene, Mailen F. Toften. 

 

Varamedlemmer: 

Asbjørn Hjemås. 
 

Andre: 

Kommunalsjef stab, kommunalsjef oppvekst og kultur, PPT-leder, enhetsleder skole, 

avdelingsleder brukerkontoret, økonomisjef, skatteoppkreveren, enhetsleder 

barnehage, formannskapssekretær. 
 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 21.01.15 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Arnt Pedersen 

utvalgsleder 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av driftsutvalget i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  21.01.15  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkalling. 

 

Orienteringer fra rådmannen: 

 Avdelingsleder brukerkontoret orienterte om sak omtalt i media. Møtet ble lukket med 

hjemmel i kommuneloven § 31 2. ledd. 

 Kommunalsjef orienterte om budsjettvedtak. Reaksjoner på reduksjon i lønn. Nye 

rutiner ved tilsetting. Alle stillinger skal til kommunalsjef/rådmann før utlysning. 



 

Tema: PPT v/PPT-leder Marit Sandberg og kommunalsjef Arve Rolandsen. 

 

Merknader til dagsorden: 

 Jørn Stene (FL): 

1. Driftsutvalget vedtok i april 2012 at alle tilsynsrapporter skulle til driftsutvalget. Er 

dette gjort? 

2. Hvordan brukes/defineres offentlighetsloven § 13? 

3. I media fokuseres det på at det ikke blir tvangsflytting fra Fauske til Sagatun. 

Hvorfor prioriterer administrasjonen dette? 

4. Brev fra Nordlandssykehusets: Ikke utdeling av medisiner i rus/psykiatri i helgene. 

Hva gjøres? 

 Ole Tobias Orvin (SV): Hvorfor er ikke SU Voksenpedagogisk senter 2011-15 

konstituert? 

 Hilde Dybwad (AP): Er det tilsatt i stilling som støttekontaktkoordinator? 

 Bernt Gøran Lund (AP): Hva er status for barnehage i Sulitjelma? 

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Svar på spørsmål: 

Jørn Stene: 

1. Kommunalsjef stab svarte. Alle tilsynsrapporter skal legges fram. 

2. Kommunalsjef stab svarte. Rådmannen har ikke ønske om å unnta offentlighet på flere 

dokumenter enn nødvendig. Offentlighetsloven § 13 viser til at opplysninger som er underlagt 

taushetsplikt i lov eller i medhold av lov er unntatt fra innsyn. 

3. Kommunalsjef stab svarte. Ingen skal tvangsflyttes. Administrasjonen svarer på spørsmål 

fra pressen. Administrasjonen har ikke fokus på dette. 

4. Kommunalsjef stab svarte. Holder på å gi tilsvar på brevet. Det etableres ny 

arbeidstidsordning i enheten. 40 % stilling er overført hjemmetjenesten. Det er problematisk 

for en bruker. Endelig løsning er enda ikke klar. Det skal etableres et tilbud for brukeren i 

helgene.  

 

Ole Tobias Orvin: 

Kommunalsjef oppvekst og kultur svarte. Beklager at vi ikke har kommet tilbake med dette. 

Skal ta dette med og få opprettet organet. 

 

Hilde Dybwad: 

Kommunalsjef oppvekst og kultur svarte.  Gjelder fritid med bistand som skulle tas innen 

rammen. Har ikke hatt kapasitet til å foreta endringen. Dette er et utviklingsarbeid. 

 

Bernt Gøran Lund: 

Kommunalsjef oppvekst og kultur svarte. I budsjettet ble det reduksjon i ramme til ny 

barnehage. Det kan ikke utarbeides barnehage i bassengdelen med den kostnadsrammen vi nå 

har. Vi ser på modulbarnehage, men med avsatt beløp er opparbeidelse av uteareal ikke mulig. 

Vi har også sett på arealet i legekontordelen av Sagatun. Her er det en utfordring med 

utearealene. Vi har nettopp mottatt en rapport ang. vindsimulering (snøforhold) hvor det ikke 

er tilrådelig å bruke bassenget som barnehage. 

 

 

 

 



Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

001/15 GODKJENNING AV MØTEBOK 

002/15 REFERATSAKER I PERIODEN 

003/15 KLUNGSET LEIR - FREDNING, BYGNINGSVERN 

004/15 TILSKUDD TIL SÆRSKILTE KULTURTILTAK 2015 - STORE 

ARRANGEMENTER 

005/15 KLAGE PÅ AVSLAG PÅ PARKERINGSTILLATELSE - UNNTATT 

OFFENTLIG MED HJEMMEL I OFF. LOV § 13, JF. 

FORVALTNINGSLOV § 13 FØRSTE LEDD 1) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



001/15: GODKJENNING AV MØTEBOK  
 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 9/2014 godkjennes. 

 

 

DRIF-001/15 VEDTAK-  21.01.2015 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

002/15: REFERATSAKER I PERIODEN  
 

 

DRIF-002/15 VEDTAK-  21.01.2015 
 

Referatene ble tatt til orienering. 

 

 

003/15: KLUNGSET LEIR - FREDNING, BYGNINGSVERN  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Fauske kommune gir følgende høringsuttalelse til Nordland fylkeskommune: 

 

«Fauske kommune er positive til at det nå foreligger et forslag til fredning av deler av 

Klungset leir. Kommunestyret tror på muligheten for å ta vare på kulturverdiene knyttet 

til Klungset leir, samtidig som deler av leiren kan legges til rette for reiseliv og 

opplevelser. 

 

Kommunestyret vil også peke på viktigheten av å se hele leiren som en del av 

kulturlandskapet leiren ligger. Forvaltning av disse områdene må sees i en helhet. 

 

Gjennom forslag til fredning av deler av Klungset Leir og området gir Nordland 

fylkeskommunale klare signal på at Klungset leir er viktig å ta vare på i nasjonal 

sammenheng. Det er da også helt klart et ansvar også for statlige myndigheter å bevilge 

midler bla. til vedlikehold. 

 

Grunnlagsmaterialet viser at det er behov for betydelig midler for å ivareta formålet med 

fredningen. Uten at det bevilges betydelige midler fra staten vil ingen aktør være i stand 

til å ta det løftet det er å bevare deler av Klungset leir. 

 

Fauske kommunestyre forutsetter at staten ser sitt ansvar for Klungset leir og bidrar med 

økonomiske midler for å oppfylle formålet med fredningen.» 

 

 

DRIF-003/15 VEDTAK-  21.01.2015 
 



Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUINESTYRET: 

Fauske kommune gir følgende høringsuttalelse til Nordland fylkeskommune: 

 

«Fauske kommune er positive til at det nå foreligger et forslag til fredning av deler av 

Klungset leir. Kommunestyret tror på muligheten for å ta vare på kulturverdiene 

knyttet til Klungset leir, samtidig som deler av leiren kan legges til rette for reiseliv og 

opplevelser. 

 

Kommunestyret vil også peke på viktigheten av å se hele leiren som en del av 

kulturlandskapet leiren ligger. Forvaltning av disse områdene må sees i en helhet. 

 

Gjennom forslag til fredning av deler av Klungset Leir og området gir Nordland 

fylkeskommunale klare signal på at Klungset leir er viktig å ta vare på i nasjonal 

sammenheng. Det er da også helt klart et ansvar også for statlige myndigheter å 

bevilge midler bla. til vedlikehold. 

 

Grunnlagsmaterialet viser at det er behov for betydelig midler for å ivareta formålet 

med fredningen. Uten at det bevilges betydelige midler fra staten vil ingen aktør være i 

stand til å ta det løftet det er å bevare deler av Klungset leir. 

 

Fauske kommunestyre forutsetter at staten ser sitt ansvar for Klungset leir og bidrar 

med økonomiske midler for å oppfylle formålet med fredningen.» 

 

 

004/15: TILSKUDD TIL SÆRSKILTE KULTURTILTAK 2015 - STORE 

ARRANGEMENTER  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

1) Foreninga Slusk tildeles et tilskudd på kr 217.000,- til prosjektet «Damene på Coopen» 

2) Fauske skolekorps tildeles et tilskudd på kr 114.000,- til Korpsfest Fauske 2015 

3) IL Malm tildeles et tilskudd kr 21.000,- til områderenn i slalom, storslalom og Super-G. 

4) Fauske idrettslag Langrenns søknad om tilskudd til lydutstyr kan ikke etterkommes. 

5) Alle tilskudd tildeles som sponsorstøtte og egen sponsoravtale utarbeides. 

6) Tilskuddene posteres post 1470.350.3850 i det kommunale regnskapet. 

 

 

DRIF-004/15 VEDTAK-  21.01.2015 
 

Bernt Gøran Lund (AP) stilte spørsmål med egen habilitet (styreleder i Foreninga 

Slusk). 

Lund ble enstemmig erklært inhabil, jf. Forvaltningslov § 6 første ledd e). 

 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1) Foreninga Slusk tildeles et tilskudd på kr 217.000,- til prosjektet «Damene på 

Coopen» 

2) Fauske skolekorps tildeles et tilskudd på kr 114.000,- til Korpsfest Fauske 2015 



3) IL Malm tildeles et tilskudd kr 21.000,- til områderenn i slalom, storslalom og 

Super-G. 

4) Fauske idrettslag Langrenns søknad om tilskudd til lydutstyr kan ikke 

etterkommes. 

5) Alle tilskudd tildeles som sponsorstøtte og egen sponsoravtale utarbeides. 

6) Tilskuddene posteres post 1470.350.3850 i det kommunale regnskapet. 

 

 

005/15: KLAGE PÅ AVSLAG PÅ PARKERINGSTILLATELSE - UNNTATT 

OFFENTLIG MED HJEMMEL I OFF. LOV § 13, JF. FORVALTNINGSLOV § 13 

FØRSTE LEDD 1)  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

 

Ut fra de faktiske opplysningene i saken, tas klagen ikke til følge. 

 

 

DRIF-005/15 VEDTAK-  21.01.2015 
 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

Ut fra de faktiske opplysninger i saken, tas klagen til følge. 

 

Rådmannens forslag til vedtak ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer avgitt for FL’s 

forslag. 

 

INNSTILLING TIL KLAGENEMENDA: 

Ut fra de faktiske opplysningene i saken, tas klagen ikke til følge. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


